
                                  P R O T O K Ó Ł   NR – 17/2004 
                                      z dnia 31 sierpnia 2004 roku  
                             z XVII Sesji Rady Gminy w Bolesławcu  
 
 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad 
--------------------------------------------------------------------------------  
 
Otwarcia XVII Sesji Rady Gminy w Bolesławcu dokonał 
Przewodniczący Rady Pan Dańko Tadeusz. Witając Radnych 
sołtysów oraz władzę wykonawczą Gminy w osobie Wójta Gminy 
Stefana Pietrasa oraz Sekretarza i Skarbnika Gminy. 

      Przewodniczący poinformował ,że sesje protokółuje Pani Bęben      
     Zdzisława , a nad poprawnym przebiegiem sesji czuwał będzie Radca  
     Prawny Urzędu Gminy Pan Dela Jerzy. 
 

Następnie Przewodniczący Rady w oparciu o załączoną listę 
obecności stwierdził ,że obrady sesji są prawomocne.    

 
2. Przyjęcie porządku obrad 
--------------------------------------  
 
Przewodniczący Rady zaproponował przyjęcie porządku sesji jak w 
otrzymanych zawiadomieniach. 
Propozycja Przewodniczącego w drodze głosowania została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 
-------------------------------------------------------  
 
Protokół był wyłożony do wglądu został przyjęty bez zmian. 
 
4. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie między sesyjnym  
-----------------------------------------------------------------------------------  
 
Wójt poinformował Radnych o pracy w okresie między sesyjnym . 
 
1. Wykonano chodnik dla pieszych         
2. Na ulicy Kowalskiej podniesiono krawężnik 
3. Pomalowano w Chróścinie przystanek 
4. Wykonano remont dachu na hydroforni w Żdżarach  
5. Ustawiono znaki drogowe na osiedlu w Bolesławcu  
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6. Zakończono budowę kanalizacji oraz wodociągu w Bolesławcu 
Niedługo nastąpi przełączenie sieci wodociągowej ze starej na 
nową. 

7. Złożono dokumenty w Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa na termomodernizację w szkole w Mieleszynie oraz 
Ośrodku Zdrowia w Bolesławcu 

8. Trwa remont salki gimnastycznej w Mieleszynie. 
9. Wymieniono okna w szkole w Chróścinie 
10. Położono asfalt na drodze w Żdżarach oraz Chróścinie. 

Droga w Chróścinie zostanie uzupełniona kamieniem. 
11. Wykonywane są remonty bieżące wykonywanie głównie przez 

pracowników zatrudnionych na robotach interwencyjnych 
12. Okna ze szkoły w Mieleszynie plastikowe zostały przekazane do 

sali OSP .Rzeczy wywiezione na złom i pozyskane z tego tytułu 
pieniądze zostaną przekazane na konto Komitetu Rodzicielskiego 
w Mieleszynie. 

13. Piec c.o z Ośrodka Zdrowia w Bolesławcu zostanie przekazany do 
Urzędu Gminy ,ponieważ jest lepszy i miałowy. 

14. Sprzedano szkołę w Piaskach za kwotę 50.000 złotych 
15. Wykonano płot w szkole w Żdżarach 
16. Było zainteresowanie kupnem młyna gospodarczego 
17. Odbyły się Dni Gminy Bolesławiec 
18. Na dożynki w Chróścinie z budżetu Gminy wydano 2.800 złotych. 
W tym miejscu Wójt dziękuje społeczeństwu Chróścina za 
zaangażowanie w zorganizowaniu dożynek.  
19. Wójt informuje ,że w budżecie gminy na przyszły rok należy 

określić kwotę z przeznaczeniem na organizację masowych imprez 
kulturalnych w gminie ściśle określonych. 

20. Usterki w szkole w Bolesławcu i Żdżarach po termomodernizacji 
zostały usunięte. 

21. Zawiadomienia o zbieraniu za zużycie wody są wysyłane z 
wyprzedzeniem. 

Następnie Skarbnik Gminy Pan Jarosław Jeziorowski przedstawia 
następujące zarządzenia na podstawie których dokonano przeniesień 
zmian  w budżecie gminy na rok 2004 
1. Zarządzenie Nr – 29 /2004 
2. Zarządzenie Nr -  31/2004 z dnia 28.07.2004 roku 
3. Zarządzenie Nr -  33/2004 z dnia 30.08.2004 roku 

 
Po złożonych informacjach Przewodniczący Rady otwiera na jej temat 
dyskusję. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Dańko Tadeusz pyta Wójta za ile 
sprzedano obiekt w Piaskach . Przewodniczący zwraca uwagę ,że Wójt 
podziękował za dożynki tylko Chróścinowi a należy również 
podziękować Goli i Koloni Bolesławiec Chróścin bo oni też brali czynny 
udział w organizowaniu dożynek . 
Przewodniczący prosi Wójta o informację  co zostało zrobione wzdłuż 
rzeki Prosny w Bolesławcu . 
 
Radny Owczarek prosi Wójta o informację ,które inwestycje zostały 
zapłacone ostatecznie. 
Wnosi o zamontowanie znaków drogowych zakaz wjazdu powyżej 7 ton 
od ulicy Polnej , Ogrodowej i Szkolnej . 
Radny pyta czy została powołana Komisja i obeszła drogi gminne w celu 
wskazania uchybień po kanalizacji i czy jest  na tę okoliczność protokół  
Radny podkreśla ,że tę sprawę podnosił na poprzedniej sesji. 
Radny budzi obawy ,że jeśli do tej pory Komisja tego nie zrobiła to teraz 
może być już za późno. 
Radny Owczarek pyta Wójta czy wyciągnął wnioski z przyśpiewek 
dożynkowych. 
Następnie Radny Owczarek pyta jak są przygotowane szkoły do 
zbliżającego się roku szkolnego. 
 
Sołtys wsi Kamionka pyta na co zostaną przeznaczone pieniądze ze 
sprzedaży szkoły w Piaskach. 
Sołtys sugeruje przeznaczyć te pieniądze na budowę chodnika w 
Kamionce. 
 
Radny Mączka Marian informuje ,że są dziury przy zasuwach 
wodociągowych po kanalizacji. W związku z tym Radny uważa ,że 
należy je podnieść. 
Radny pyta również ile pieniędzy jest na dożywianie dzieci w szkołach i 
ile dzieci otrzyma te pieniądze bądź dopłaty. Ponadto pyta o wykazane w 
sprawozdaniu w wydatkach  6.000 złotych na Rady  na co konkretnie  ta 
kwota została przeznaczona.              
Radny Mączka Tadeusz dziękuje Wójtowi Gminy , Przewodniczącemu 
Rady oraz Sekretarzowi Gminy za okazaną pomoc przy organizowaniu 
dożynek. 
 
Wójt ustosunkowywuje się do postawionych pytań i wniosków. 
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Odnośnie ścieżki wzdłuż rzeki Wójt informuje ,że tę ścieżkę wykonał 
Pan Świergiel . Natomiast Gmina zagospodarowała fontannę. 
 
Ostatecznie dokonano zapłaty za wykonanie kanalizacji i wodociągu w 
Bolesławcu oraz drogi na osiedlu w Bolesławcu. 
Odnośnie ustawienia tablic dodatkowych będą ustawione od ulicy 
Wieluńskiej i Ogrodowej. 
Odnośnie Komisji na drogi Wójt informuje ,że obecnie w tym temacie są 
uzgodnienia z Panem Walczakiem i z Panem Pilarkiem na zagadnienia 
odnośnie remontu dróg po kanalizacji .Po tych uzgodnieniach pójdzie 
Komisja i sprawdzi i czy te uzgodnienia zostały zrobione. Komisja 
sprawdzi to  w najbliższy czwartek. 
Wójt odnośnie przyśpiewek dożynkowych informuje ,że chętnie realizuje 
zadania bez przyśpiewek. 
Odnośnie podnoszonej sprawy zasuw wodociągowych przez Radnego 
Mączkę Wójt odpowiada ,że na te sprawy zwraca uwagę konserwatorom 
aby to wykonali. A jeśli są takie sprawy to należy zgłosić do Urzędu. 
Ile dzieci dostanie dożywianie Wójt informuje ,że tym zajmuje się 
Kierownik GOPS i odpowiedz zostanie udzielona później. 
Odnośnie kwoty 6.000 złotych to są na tę okoliczność rachunki . 
Odnośnie sprzedaży szkoły w Piaskach Wójt informuje ,że sprzedano za 
kwotę 50.000 złotych a na jaki cel zostaną wykorzystane zdecyduje Rada 
Gminy.         
 
Odnośnie przygotowania do roku szkolnego Wójt odpowiada, że szkoły 
są dobrze przygotowane. Mimo prowadzonej termomodernizacji  szkoły 
w Mieleszynie i wymiany okien w  Chróścinie rok szkolny rozpocznie się 
w terminie. Brakuje anglisty w szkole w Żdżarach i Mieleszynie ale 
ponieważ  jest Pani która posiada przygotowanie pedagogiczne ale 
Kuratorium nie wyraziło zgody która nie ma odpowiedniego 
przygotowania aby uczyć w szkole będzie uczyć angielskiego w tych 
szkołach w zajęciach poza lekcyjnych do momentu zatrudnienia 
nauczyciela języka angielskiego. W dniu 1 września będzie złożona 
wiązanka kwiatów  przed tablicą pamiątkową w Rynku w Bolesławcu 
przez Sekretarza Gminy ,ponieważ Wójt musi uczestniczyć w rozprawie 
sądowej w sprawie cmentarza Żydowskiego w Chróścinie. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu  
   wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2004 roku 
-----------------------------------------------------------------------------------  
 
Przewodniczący Rady przystępuje do podjęcia uchwały w sprawie  
przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 
2004 roku i prosi przewodniczących komisji o opinie. 
Opinie pozytywne Komisji w załączeniu. 
Następnie Wiceprzewodnicząca Rady czyta projekt uchwały który w 
drodze głosowania został przyjęty jednogłośnie. 
      
 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2004                
-----------------------------------------------------------------------------------------  
 
Przewodniczący Rady przed przystąpieniem do zatwierdzenia uchwały 
pyta czy są pytania. Następnie prosi Przewodniczących Komisji o opinie. 
Opinie pozytywne w załączeniu. 
Projekt uchwały czyta Wiceprzewodnicząca Rady . 
Przewodniczący Rady zarządza głosowanie w wyniku którego uchwałę 
przyjęto jednogłośnie. 
 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Gminnego Ośrodka  
    Pomocy Społecznej w Bolesławcu 
-----------------------------------------------------------------------------------------   
  
Przewodniczący Rady pyta czy są uwagi do omawianego na komisjach 
Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bolesławcu. 
Następnie prosi Przewodniczących komisji o opinie. 
Pozytywne opinie Komisji w załączeniu.        
Przewodniczący przystępuje do głosowania w wyniku którego uchwałę 
przyjęto jednogłośnie. 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków  
    odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne. 
---------------------------------------------------------------------------------------  
 
Przewodniczący Rady  prosi przewodniczących komisji o opinie . 
Jako pierwszy opinię Komisji Gospodarczej i Ochrony Środowiska 
przedstawia Mączka Marian .Następnie Przewodniczący Komisji 
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 Budżetu i Finansów .Przedstawili pozytywne opinie swoich Komisji. 
Natomiast Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawiając opinię 
swojej Komisji informuje ,że komisja pozytywnie opiniuje stawki 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne .Natomiast wnioskuje 
o dopisanie w załączniku uchwały w pozycji  - Osoby w rodzinie o treści: 
„prowadzących wspólne gospodarstwo domowe.” 
W związku z wnioskiem komisji Rewizyjnej Przewodniczący Rady pyta 
Kierownika GOPS czy można ten wniosek uwzględnić. Pani Kierownik 
odpowiada, że można ponieważ to w niczym nie przeszkadza a będzie to 
bardziej uściślone. Ta kwestia nie wykracza poza ramy ustawy.      
 
Następnie prosi Komisję Rewizyjną o uzasadnienie tego wniosku. 
Radna Jakubczyk informuje ,że Komisja wysuwając ten wniosek 
kierowała się tym aby przy rozpatrywaniu pojęcia rodzina przy rodzinach 
dwu pokleniowych było jasne  czy prowadzą wspólne czy odrębne 
gospodarstwa domowe. Chodziło również o to aby rozdzielić dochody 
tych rodzin.             
 
Przewodniczący Rady pyta Radcę Prawnego czy Rada podejmując ten 
wniosek nie przekroczy kompetencji. 
 
Radca prawny odpowiada ,że można ten wniosek przyjąć  nie łamiąc  
ustawy o pomocy społecznej   .Wniosek Komisji Rewizyjnej jest do 
przyjęcia i nie będzie kolidował z ustawą o pomocy społecznej. 
 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady pyta czy to wyjaśnienie 
jest wystarczające i przystępuje do głosowania nad wnioskiem Komisji , 
którego wynik jest następujący: 
 
Za głosowało – 10 radnych  
Przeciw           -   3 radnych                
Wstrzymało się – 0 przy obecnych 13 radnych 
 
Następnie Wiceprzewodnicząca Rady czyta projekt uchwały . 
Po czym Przewodniczący Rady zarządza głosowanie w wyniku którego 
uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Kierownika USC 
----------------------------------------------------------------------------  
 Przewodniczący Rady czyta wniosek Wójta Gminy o odwołanie Pani 
Głowinkowskiej Barbary z pełnienia funkcji Kierownika USC .Wniosek 
stanowi załącznik do protokółu. 
Prosi o dyskusję. 
Radny Maślanka dziękuje Pani Basi za pracę i współpracę w Urzędzie 
Gminy i uważa ,że decyzję Pani Głowinkowskiej należy uszanować. 
 
Radna Jakubczyk na podstawie cytowanych przepisów o wynagradzaniu 
pracowników samorządowych uważa ,że wynagrodzenie netto Pani 
Głowinkowskiej jest niskie. W kontekście tych przepisów Radna pyta 
dlaczego Pani Basia miała najniższy dodatek . Stwierdza ,że Pani 
Kierownik była dobrym pracownikiem ,wiarygodnym oddanym 
społeczeństwu ,bardzo życzliwym i umiała sobie radzić w każdej 
sytuacji. Była kompetentna  
Nie tylko dobrze wykonywała swoje zadania ale była również 
akceptowana przez społeczeństwo .Mimo wszystko w dzisiejszym 
naszym odczuciu nie została właściwie dowartościowana. 
  
Przewodniczący Rady prosi o opinie poszczególnych komisji. 
   
Opinie pozytywne komisji w załączeniu. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów dziękuje Pani Kierownik za 
współpracę.  
 
Wójt w nawiązaniu do wypowiedzi Radnej Jakubczyk odpowiada ,że 
wynagrodzenie Kierownika USC jest zgodne z prawem i w miarę 
posiadanych środków  adekwatne do wykonywanej pracy to samo 
dotyczy dodatku funkcyjnego. Wszystkie należne gratyfikacje jakie były 
możliwe Pani Kierownik otrzymała . Ponadto Pani Kierownik 
otrzymywała dodatkowe wynagrodzenie za prowadzenie aktualizacji 
rejestru wyborców ,które wykonuje się w trakcie pracy a to są dodatkowe 
środki. To wynagrodzenie oscyluje w pobliżu takich stanowisk w rejonie 
naszych gmin. 
Przewodniczący Rady nie twierdzi ,że to jest błąd ale  pyta czy istnieje 
możliwość jednorazowej nagrody dla Pani Kierownik aby podkreślić jej 
dobrą pracę . 
Wójt oczekuje na propozycje. 
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Przewodniczący odpowiada, że postawił pytanie czy jest  możliwość 
dania nagrody . 
Wójt odpowiada,że trzeba policzyć pieniądze w budżecie i zdecydować. 
                                                              
Radna Jakubczyk uważa ,że jest fundusz nagród i z tego funduszu należy 
uhonorować Panią Głowinkowską.  
 
Wójt odpowiada,że nie ma funduszu nagród .Jest fundusz płac w którym 
mieszczą się wszystkie środki. 
 
W związku z powyższym  Przewodniczący  zwraca się z prośbą - 
wnioskiem do Wójta Gminy  ,że jak znajdą się  środki to żeby przydzielić 
nagrodę dla ustępującej z funkcji Kierownika Pani Głowinkowskiej i pyta 
czy Rada przychyla się do tej prośby i zarządza głosowanie w wyniku 
którego prośbę – wniosek Przewodniczącego zaakceptowano 
jednogłośnie. Przewodniczący prosi Wójta o uwzględnienie tego 
wniosku.  Następnie Przewodniczący czyta projekt uchwały i zarządza 
głosowanie w wyniku którego uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
10.Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zastępcy Kierownika USC 
-----------------------------------------------------------------------------------------  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Dańko Tadeusz czyta wniosek Wójta 
Gminy w sprawie powołania Zastępcy Kierownika USC. 
Treść wniosku w załączeniu. 
Następnie prosi Przewodniczących komisji o opinie. 
Pozytywne opinie komisji w załączeniu. 
Przewodniczący pyta czy są pytania . 
W związku z brakiem pytań przystępuje do głosowania po 
wcześniejszym odczytaniu projektu uchwały przez Wiceprzewodniczącą 
Rady. W drodze głosowania  uchwałę przyjęto jednogłośnie.  
 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia kredytu dopłaty z  
      Banku Ochrony Środowiska 
--------------------------------------------------------------------------------------  
 
 Wójt informuje ,że taką uchwałę potrzebuje Bank Ochrony Środowiska. 
 
W związku z tym Przewodniczący prosi o opinię komisji. 
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Pozytywne opinie komisji w załączeniu. 

 
 
 
Wiceprzewodnicząca Rady czyta projekt uchwały który w drodze 
głosowania został przyjęty jednogłośnie.  

 
 
 
12. Wnioski zapytania  
-----------------------------  
 Przewodniczący Rady Gminy Pan Dańko Tadeusz informuje ,że wszyscy 
Radni złożyli oświadczenia majątkowe w terminie i według wymogów 
określonych ustawą o obowiązku corocznego składania oświadczeń 
majątkowych  radnych. 
Oświadczenia te zostaną przekazane do Urzędu Skarbowego w 
Wieruszowie. 
 
Następnie Przewodnicząca Komisji ds. Kultury Sportu i Rekreacji w 
imieniu Rady Gminy składa oświadczenie na ręce sołtysów wsi które 
zorganizowały dożynki . Przewodnicząca gratuluje pomysłu i dobrej 
organizacji i jedności społeczeństwa.  Treść oświadczenia w załączeniu. 
 
Radny Owczarek jest pod wrażeniem uroczystości dożynkowej 
podkreślając ,że tego typu uroczystości przynoszą kultywowanie tradycji  
dożynkowych następuje jedność rad sołeckich i sołtysów a w efekcie 
jedność całego społeczeństwa . Następuje wykreowanie lokalnych 
liderów . 
Radny Maślanka również podkreśla wspaniałą organizację dożynek za co 
w imieniu Rady Sołeckiej w Żdżarach serdecznie dziękuje. 
     
Wójt również dziękuje za tak wspaniałą organizację dożynek. 
  
Radny Mączka Marian wnosi o remont oświetlenia na skrzyżowaniu w 
Goli. Nie świeci lampa. 
 
Radny Maślanka  pyta dlaczego Gmina Bolesławiec nie została 
zakwalifikowana do  ONWG ,ponieważ sąsiednie gminy zostały 
zakwalifikowane i mają większą dopłatę do 1 hektara. 
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Prosi o zainteresowanie się tym problem i zwrócenie się do Agencji 
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa o dopłaty do niskich klas gleb. 
Radny pyta dlaczego nas tak zakwalifikowali. 

   
Radny Maślanka wnosi o zwołanie sesji poświęconej sprawie szkolnictwa 
omawianej na ostatniej komisji , ponieważ są straty w tej dziedzinie. 
Dzieci uciekają do innych szkół. Należy zrobić coś w tym kierunku aby 
zmienić panującą sytuację. Dać dobry start dzieciom .Stworzyć dobre 
warunki nauki ,bo Gmina traci pieniądze a warunki nauki coraz gorsze. 
Radny uważa ,że Rada powinna w tej sprawie podjąć decyzję w połowie 
kadencji bo na koniec będzie gorzej. 
Radny apeluje żeby zabrać się do tego rzeczowo i nie kierować się 
dobrem radnego lecz dobrem gminy i dziecka. 
 
Przewodniczący Rady odpowiada, że tematy o których mówił Radny 
Maślanka po komisjach zostały przekazane Wójtowi .Wójt przygotuje 
odpowiedzi na pytania które zostały postawione na komisjach w sprawie 
oświaty. Natomiast Komisja Rewizyjna zobligowała komisję Budżetu i 
Finansów zajmującą się oświatą do opracowania ostatecznych wniosków. 
W związku z tym Komisja Budżetu i Finansów zajmująca się problemem 
oświaty  na podstawie otrzymanych materiałów od Wójta  przygotuje i 
wyda odpowiednią opinię po czym  zostanie zwołana sesja na temat 
szkolnictwa w gminie. 
Komisja będzie tę sprawę pilotowała i jedna sesja na pewno zostanie 
problemowi oświaty poświęcona. 
 
Radny Owczarek składa wniosek aby już występować z wnioskami w 
celu uhonorowania wyróżniających się rolników na uroczystościach 
dożynkowych w przyszłym roku. 
 
 
Radna Jakubczyk wnioskuje o założenie przepustu na drodze głównej 
przez Mieleszyn w kierunku Klatki  przy piaskowni Wróbla w kierunku 
drogi prowadzącej do Pana Cielucha . Nie ma rur jest brak drożności 
rowu.  
Radna wnioskuje o zastanowienie się nad utworzeniem Zespołu Szkół w 
Bolesławcu ,ponieważ będzie jeden gospodarz i nie będzie konfliktów. 
Radna informuje, że nie ma anglistów ,ponieważ ma na te temat 
informację, ponieważ sama się tym problemem zajmowała. 
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Radna Jakubczyk pyta kto odpowiada za ujawnianie informacji na 
komisjach Rady, ponieważ Pani zainteresowana miała pełną informację o 
dyskusji na jej temat w kwestii powołania ją na Zastępcę Kierownika 
USC.  Jeżeli jest taka dyskusja to nie powinna być ujawniona. 
 Radna chce wiedzieć kto za to odpowiada.     
Radna składa wniosek aby ruch kadrowy w Urzędzie Gminy odbywał się 
w atmosferze wartości i czytelności pracownika . Powinno być brane pod 
uwagę jego doświadczenie i akceptacja przez środowisko i żeby 
pracownicy byli godnie gratyfikowani za pracę. 
Nowy kierownik powinien współpracować ze społeczeństwem. 
 
Radna Lipska informuje ,że mieszkańcy osiedla w Bolesławcu bardzo 
cieszą się z nowej drogi jednak proszą o wykoszenie lebiody wzdłuż 
nowych chodników  oraz uporządkowanie działki obok posesji Państwa 
Dominasów. 
Radna wnosi również o ułożenie kilku płytek na ścieżce przy szkole. 
Wnosi o usunięcie gruzu obok posesji Pana Czyża w Bolesławcu . 
Podnieść znak na osiedlu bo jest za nisko. 
Brak oświetlenia na zewnątrz  Ośrodka Zdrowia. 
 
Radny Markiewicz wnosi o częściowe dofinansowanie ze sprzedaży 
szkoły w Piaskach budowy chodnika na Kamionce. 
 
Wójt odpowiada na powyższe wnioski: 
 
Ponadto informuje ,że wszyscy pracownicy zobowiązani do składania 
oświadczeń majątkowych złożyli je w terminie ,które zostały 
przeanalizowane i nie było rzecz które trzeba by było kwestionować i  
zostały one przesłane do Urzędów Skarbowych stosownie do miejsca 
zamieszkania i zostały umieszczone na stronie internetowej gminy. 
 
Co do ruchu kadrowego Wójt odpowiada ,że tym kieruje i za to 
odpowiada kierownik zakładu pracy w przypadku Urzędu jest to Wójt. 
Każde stanowisko pracy ma inny zakres działania Stanowisko 
Kierownika USC nie ma na celu  szerzenie współpracy ze 
społeczeństwem tylko ma  określone zadania do wykonywania  
ściśle określone przepisami.  
Odnośnie gratyfikacji  Wójt prosi aby Rada go więcej w takiej sytuacji    
nie stawiała jak dzisiaj bo łatwo być publicznie dobrym natomiast inaczej 
to wygląda od innej strony . Jest dyskusja nad budżetem gdzie Rada 
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 różnie wypowiada się na temat zarabiania pracowników .Wójt ocenia 
całokształ pracy a nie jednostkowo i stara się wynagradzać , gratyfikować 
w ramach posiadanego budżetu. Wójt podkreśla ,że wszystko należne 
pracownikowi odchodzącemu na emeryturę łącznie  z nagrodą 
jubileuszową na 40 lat ,sześciomiesięczną odprawę emerytalną Pani 
Kierownik zostało wypłacone zgodnie z obowiązującym prawem. 
Pracowników natomiast wynagradza się stosownie i proporcjonalnie do 
wkładu pracy oraz możliwości finansowych i gratyfikacji poszczególnych 
stanowisk pracy. 
Wójt uważa ,że jeśli jest taka sytuacja to należy porozmawiać a nie 
stwarzać niezręcznej sytuacji prowadzącej do nie najlepszej atmosfery. 
 
Odnośnie oceny posesji której wynik był ogłoszony na dożynkach  Wójt 
informuje ,że przydzielone nagrody należy odebrać w formie talonu w 
sklepie u Pana Domagały . 
Sprawa ujawnienia dyskusji z komisji Wójt informuje ,że karą jest nie 
ujawnienie protokółu z sesji ,komisji , ponieważ zgodnie z przepisami 
każdy ma prawo zapoznać się i mieć wgląd do protokołu i materiałów  z 
sesji lub komisji. W związku z tym każda osoba wypowiadająca się musi  
liczyć się z tym ,że każdy ma prawo zapoznać się z protokółem bo tak 
mówią  przepisy. 
Odnośnie oświetlenia jest zgłoszone i będzie zrobione. 
Odnośnie dopłat do gospodarstw o niekorzystnych warunkach 
gospodarowania Wójt nie wie na podstawie jakich kryteriów przyznano 
niektórym gminom ten status a którym nie .Wójt informuje ,że na 
początku roku sprawa ta była  przedstawiana kiedy chodziło o zapłacenie 
za mapy koło 12.000 złotych Przedsiębiorstwu w Puławach . Mówiono że 
jeśli zapłacimy za te mapy to wtedy rozpatrzą sprawę czy gminie  będzie 
należeć się dopłata. Ale nie chcieliśmy wchodzić w niepewne i z zakupu 
map zrezygnowano.Wójt uważa ,że to nie ładnie ze strony władz 
państwowych ,że  pewne gminy zostały wciągnięte natomiast innym 
kazano płacić. W tej sytuacji Wójt wystosuje specjalne pismo do 
Ministerstwa Finansów  w którym zawrze konkretne pytania  jakie 
warunki i kto za to odpowiadał oraz jakie były brane pod uwagę 
uwarunkowania aby otrzymać tę dopłatę. 
Wójt sprawdzi co było przyczyną tej sytuacji ,że nasza gmina nie została 
zakwalifikowana ,ponieważ klasy gleb gmina nie zmieni. 
 
Odnośnie szkolnictwa Wójt odpowiada, że  Rada Gminy na komisjach 
sprecyzowała jakie materiały mają być przygotowane w tej kwestii. 
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Wójt twierdzi,że takowe materiały zostaną przygotowane w terminie do 
15.09.2004 roku. 
 
Odnośnie powołania Zespołu szkół Wójt informuje ,że  tę sprawę już 
proponował na sesji i komisjach i nie uzyskał aprobaty Rady  
i co do tego Wójt nie będzie się wypowiadał. 
Wójt uważa ,że po analizie przedłożonych materiałów w zakresie oświaty 
pozwoli Radzie odpowiedzieć na pytanie w jaki sposób będziemy 
prowadzić szkolnictwo i na co nas stać .  
 
Wniosek Radnego Owczarka jest zasadny i w związku z tym Wójt kieruje 
prośbę do sołtysów i radnych aby zastanowić się kogo uhonorować na 
terenie danej wioski bo są tacy ludzie którym to się należy. 
Odnośnie drogi powiatowej wniosek zostanie skierowany do powiatu. 
Lebioda na osiedlu każdy obok swojej posesji powinien usunąć. Chodź 
Wójt tę lebiodę wykosi. Wójt informuje ,że nie ma siły roboczej aby 
wszystko wykonać od razu. Będzie się te zadania realizować kolejno. 
Działka obok posesji Pana Dominasa zostanie uporządkowana. 
Płytki na ścieżce będą dołożone jak skończą prace na hydroforni w 
Żdżarach. 
Znak na ulicy Pobożnego będzie podniesiony. 
W Ośrodku Zdrowia Firma plac uporządkuje. Gruz obok posesji Pana 
Czyża zostanie usunięty. 
Sprawa oświetlenia na zewnątrz Ośrodku zostanie rozpatrzona. Można 
założyć halogen.                           
Sprawa chodnika na Kamionce jeśli Rada zdecyduje ,że kwota  50.000 
złotych  ze sprzedaży szkoły w Piaskach ma być przeznaczona na 
wykonanie chodnika  to tak będzie. Sama kostka chodnikowa kosztuje 
30-35 zł za m2 i i jeszcze kwestia przejazdów. 
 
Przewodniczący Rady  w nawiązaniu do wypowiedzi Wójta skierowanej 
do Rady Gminy o nie stwarzaniu sytuacji na temat spraw kadrowych  
Przewodniczący uważa ,że Rada nie wtrąca się  do spraw kadrowych ale 
skoro Rada ma wyrazić swoje zdanie na temat stanowiska Kierownika 
USC Skarbnika oraz Sekretarza to mamy prawo prezentować swoje 
opinie bo jesteśmy przedstawicielami społeczeństwa a ponieważ na 
komisjach nie było spraw finansowych Pani kierownik ,stąd ta dyskusja 
na sesji . Następnie pyta Radcę prawnego czy Rada przekroczyła swoje 
uprawnienia w tym temacie. 
Wójt odpowiada ,że nie zostały przekroczone uprawnienia 
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Rada chce aby człowiek odchodzący po tylu latach pracy z dobrą opinią 
na emeryturę był zadowolony. 
Przewodniczący prosi na przyszłość aby na komisjach było więcej 
informacji na dany temat to nie będzie takiej dyskusji na sesji . 
Przewodniczący Rady podkreśla ,że Rada ma prawo dyskutować na temat 
3,4 stanowisk i skoro ma takie uprawnienia to je wykorzystuje. 
Po za tym Przewodniczący twierdzi ,że dobrze ,że te sprawy zostały 
wyjaśnione  na sesji. 
                           
Wójt na podstawie powyższego prostuje swoją wypowiedz informując ,że 
jest daleki od tego aby wkładać kij w mrowisko między Radą a sobą. 
Wójt nie miał zamiaru kogokolwiek urazić ,a jeśli tak było to przeprasza.                
 
                                           
Radny Maślanka pyta dlaczego radni nie chcą zaprosił posła na sesję. 
Radny składa wniosek do Rady aby zaprosić posła na sesję. 
W związku z wnioskiem Radnego Maślanka Przewodniczący Rady pyta 
kto jest za tym aby zaprosić posła na sesję i zrządza głosowanie którego 
wynik jest następujący:             
 
Za głosowało – 2 radnych 
Przeciw          -  6 radnych 
Wstrzymało się 6 radnych 
Ponadto Przewodniczący Rady informuje Radnego Maślankę ,że będzie 
poseł w  Wieruszowie to można w tym spotkaniu uczestniczyć. 
Radny Maślanka chce aby poseł był na sesji a nie chce uczestniczyć w 
spotkaniu w Wieruszowie. 
Radny Maślanka pyta dlaczego Żdżary nie będą miały nauczania języka 
angielskiego skoro ta wioska zgodziła się na rozwożenie całej szkoły do 
Bolesławca. 
Wójt odpowiada,że osoba zatrudniona do nauki języka angielskiego 
wybrała sobie szkołę w Bolesławcu i Chróścinie bo ma bliżej dojeżdżać. 
Ta osoba ma 25 godzin a 15 godzin chciano dać osobie która ma 
kwalifikacje do nauki języka angielskiego ale Kuratorium nie wyraziło 
zgody ponieważ nie ma przygotowania pedagogicznego. 
Wójt twierdzi ,że może w inny sposób będzie prowadzona w Żdżarach i 
Mieleszynie nauka tego języka. 
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Radna Jakubczyk w nawiązaniu do wypowiedzi Wójta sugeruje aby 
osoba ucząca języka angielskiego  realizowała minimum programowe bo 
w przyszłości to będzie kontynuacja nauki. 
Ponadto Radna informuje ,że są germaniści jeśli będzie  potrzeba 
zatrudnienia. 
 
Wójt podnosi sprawę dachu w GOK-u informuje ,że jest możliwość 
wykonania remontu tego dachu poprzez przykrycie papą 
termozgrzewalną w roku bieżącym z płatnością w roku przyszłym. 
Koszt remontu szacuje się w wysokości 15-20 tysięcy złotych po 
uprzednim przedłożeniu kosztorysu przez osobę , która to wykona. 
Wójt pyta czy była by taka wola Rady aby podjąć się tego zadania. 
W związku z powyższym Przewodniczący prosi o wypowiedz radnych  
Pyta kto jest za tym aby zrealizować remont tego dachu  
 
Radny Mączka Marian uważa ,że dużo się zrobiło w Bolesławcu należy 
teraz coś zrobić na wsiach. Wykonać chodnik w Kamionce , drogę w 
Chotyninie oraz w Kolonii Bolesławiec Chróścin.Gola nie może doprosić 
się chodnika. 
Przewodniczący Rady zaś uważa ,że na wsiach też wykonano drogę w 
Chróścinie w Żdżarach Malowanie dachu w Goli ,remont hydroforni w 
Żdżarach i drobne remonty.  
 
Radny Owczarek natomiast uważa ,że ta sala służy wszystkim a chodnik 
w Kamionce można założyć po wykonaniu kanalizacji w Kamionce.  
Radny uważa ,że Wójt myśli perspektywicznie i to należy zaakceptować. 
A drogi w Koloni i Chotyninie zrobić na przyszły rok 
 
Radny Maślanka uważa ,że w Bolesławcu dużo zostało zrobione a w 
hydroforni w Żdżarach dach długo nie był robiony mimo ,że woda 
oknami lała się po ścianach .W związku z tym  Bolesławiec może 
poczekać. Chodnik w Żdżarach był zaplanowany 8 lat temu i nadal go nie 
ma. A dzieci do szkoły chodzą po tym chodniku. Drogi w złym stanie a to 
co Bolesławiec ostatnio miał zrobione to wszystkie miejscowości razem 
nie mają. 
Radny apeluje aby gminę traktować równo. 
 
Radna Jakubczyk pyta czy wystarczy pieniędzy ze sprzedaży szkoły w 
Piaskach na dach i chodnik w Kamionce. 
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Radny Mączka Tadeusz jest za tym aby zrobić i dach i chodnik w 
Kamionce. 
Sołtys wsi Kamionka twierdzi,że należy ten chodnik wykonać . 
 
Wójt odpowiada, że nie ma przeznaczenia konkretnego na pieniądze 
pozyskane ze sprzedaży szkoły w Piaskach .Na ten temat wypowie się 
Rada Wójt tylko wskazuje problemy do realizacji .Uważa jednak ,że dach 
należy naprawić.  
Przewodniczący Rady twierdzi ,że te tematy należy przeanalizować, 
powrócić do nich na komisjach . 
 
13. Zamknięcie obrad sesji  
----------------------------------  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Dańko Tadeusz stwierdził 
wyczerpanie porządku sesji i zamknął obrady. 
 
 
 
 
          Protokołował:                                     Przewodniczący Rady 
       Zdzisława Bęben                                      Tadeusz Dańko 
 
 
 
   
 
    
  
               
  
 
   
 
 
  
 
 
 
 

 



 
  
  
 
  
 
         
 
      
   
 
 
 
          
           
 

   
       

 


